


Hur påverkas biluthyrningsbranschen av omställningen?



Agenda

- xmore AB / Enterprise Rent-A-Car

- Vad är receptet för att driva en långsiktigt lönsam hyrbilsverksamhet?

- Hur ser bilmarknaden ut och spelreglerna för den.

- Vilka förutsättningar behövs för att vi skall ställa om till en övervägande elbilsflotta?

- Hur vi tillsammans med våra kunder kan minska klimatavtrycket betydligt, här och nu utan ökade 
kostnader för våra kunder och en ökad lönsamhet för hyrbilsbranschen. 



xmore AB

• Rental

• Outdoor

• Carwash

• Logistic



“Take care of your 
customers and your 

employees first, and the 
profits will follow.”

Jack Taylor - Founder

Jack Taylor och Enterprise - Motto

ChrissyTaylor – CEO tredje generationen





Vad är receptet för att driva en långsiktigt lönsam hyrbilsverksamhet?

- En vagnpark till låg ”Holding Cost” där restvärdet är avgörande, dvs bilar som är attraktiva på 
begagnatmarknaden för nästan nya bilar max 12 mån gamla.

- Långsiktighet i regelverk runt skatter och bonusar för fordonen då det påverkar vår största kostnad, 
vagnparken.

- Kompetenta och nöjda medarbetare.

- Nöjda och lojala kunder där, vi levererar rätt tjänst/produkt, där kunden önskar och när kunden 
önskar.
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Hur ser bilmarknaden ut och spelreglerna för den?

Källa: ACEA

I Sverige så finns det ca 
40 000 hyrbilar och 
andelen laddbara bilar 
är drygt 25%.



Hur ser bilmarknaden ut och spelreglerna för den?

- För oss i hyrbilsbranschen så är vi beroende av att bilbranschen generellt får långsiktiga spelregler, 
vad gäller tex malus och bonus. Detta för att vi ska kunna våga satsa och ställa om i den takt som 
önskas. Utan detta så kommer omställningen att ta tid, då vi som liten entreprenör inte kan sätta vårt 
företag, personal, etc på spel för att påskynda detta. Vad skulle hända om det tex skulle återinföras en 
bonus igen, skulle förtroendet sjunka ännu mer för restvärdena, hur skulle de befintliga elbilsägarna 
reagera, etc.

- Helt avgörande är också att det finns en efterfrågan från kunderna när det gäller elbilar, vilket det inte 
gör idag, vare sig från myndigheter, kommuner, företag och privatpersoner.

- Biltillverkarna är inte heller konsekventa vilket också får inverkan på begagnatmarknaden och för vår 
del avgörande restvärdena och lågprismärken från Asien driver på osäkerheten.





Hyrbilsbranschen är Sveriges största bilpool

- Idag så är utnyttjandegraden av en bil ca 5 % dvs i 95% av tiden så står den still och upptar en parkeringsyta.

- I vår bransch så nyttjas bilen ca 60% av dygnets timmar och det är här vi kan på riktigt spara energi och 
minska miljöpåverkan, bättra på säkerheten, minska kostnaderna för mobiliteten, etc.

- Enligt SCB så körde vi i Dalarna 1053 mil i snitt med bilen medans våra hyrbilar körs ca 3500 mil per år.

Kontentan är att kan vi få fler att planera bättre och hyra sin bil vid behov så gör vi en rejäl insats 
för miljön, säkerheten och plånboken för oss alla.



Tack!
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